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ZPRAVODAJ

Občasník městyse Lukova

ČERVENEC 2018
Vážení spoluobčané,
dovolte mi, abych vás seznámil s výsledky práce zastupitelů, tedy 
s tím, co se nám podařilo během prvního pololetí letošního roku. 
Vzhledem k tomu, že se blíží volby do zastupitelstva obce, které se 
letos konají 5. a 6. října, ve zpravodaji najdete přehled výsledků práce 
členů zastupitelstva za dvě volební období, to je od roku 2010. 
Společně se zastupiteli vám přeji příjemné prožití druhé poloviny 
roku.               JUDr. Lubomír Mála

starosta městyse Lukov 

Letecký snímek Lukova: Mějte nadhled i v roce komunálních voleb!
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Z JEDNÁNÍ ZASTUPITELSTVA V I. POLOLETÍ 2018
LEDEN
Starosta Lubomír Mála seznámil zastupitele s inventarizací majetku za rok 2017. Konstatoval, 
že nebyl zjištěn žádný přebytek, ani schodek. 
Zastupitelé projednali a schválili:
- žádost o dotaci na rekonstrukci veřejného osvětlení v Lukově, kterou městys podá Státnímu 
fondu životního prostředí a Jihomoravskému kraji. 
-  přijetí nové účetní městyse Lukov – Ing. Evy Pavlů do pracovního poměru, která zvítězila 
ve výběrovém řízení, do něhož se přihlásilo deset uchazečů. Byla přijata do pracovního 
poměru od 1. března 2018 místo účetní Radmily Wasserbauerové, která dala výpověď z 
rodinných důvodů. 
- úpravu sklepních prostor v domě s chráněnými byty. Po renovaci zde přibudou dvě sklepní 
kóje, které budou pronajímány nájemníkům. 
Za zemřelého Františka Čermáka, který psal kroniku městyse, byla jako kronikářka schválena 
Vlasta Chladilová. 

BŘEZEN 
Členové zastupitelstva projednali a odsouhlasili:
- rozpočet městyse Lukova na letošní rok, který je přebytkový. Nejvyšší částka – zhruba 800 
tisíc korun, jde na rekonstrukci veřejného osvětlení. V plánu je také odvodnění silnice pod 
bývalou školou za 93 tisíc korun, nákup kartáče na zametání k malému traktoru, který je 
v majetku městyse, za 75 tisíc korun. Další položky nepřesahují částku 50 tisíc korun. 
- přijetí dvou pracovníků na veřejně prospěšné práce od 1. dubna do 31. října letošního roku. 
Jde o Rollanda Jászberenyiho a Tomáše Hrubého. Oba budou vykonávat drobné údržbářské 
práce a sekat trávu na veřejných prostranstvích. 
Starosta Lubomír Mála informoval o výsledku výběrového řízení na rekonstrukci veřejného 
osvětlení v městyse, do něhož se přihlásily čtyři firmy. Společnost Sunritek z Brna podala 
nabídku s cenou 573 810 Kč. Firma Vabo-Elektro z Hradce Králové by zakázku zhotovila za 
615 500 Kč, akciová společnost Argos Elektro, Pardubice, provozovna Dražkovice za 634 100 
Kč, společnost Elspace z Brna za 619 393 Kč. Všechny ceny jsou bez DPH. Hodnotící komice 
ve složení starosta Lubomír Mála, místostarostka Vladimíra Hochová, účetní Eva Pavlů, a Jan 
Lexman, autor projektové dokumentace, po zhodnocení a celkovém zvážení všech návrhů, 
se rozhodli pro společnost Sunritek Brno s nabídkovou cenou 573 810 Kč. Zastupitelé si 
rovněž prohlédli vzory svítidel, která lépe a přitom finančně úsporněji osvětlí chodníky, 
vozovky i veřejná prostranství v Lukově. 
Starosta zastupitele seznámil s dopisem, v němž Státní fond životního prostředí oznamuje, že 
dotaci na rekonstrukci veřejného osvětlení neposkytne kvůli nedostatku financí. Doporučil 
vyčkat na rozhodnutí Jihomoravského kraje, který byl rovněž požádán o dotaci. 
Místostarostka Vladimíra Hochová: 
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- předložila zastupitelům meziroční srovnání příjmů a výdajů týkající se odpadového 
hospodářství. Doporučila zvážit takzvaný malý svoz papírového odpadu i sběr a odvoz 
elektro odpadu v systému Rema. 
- upozornila, že se vydávají nové rybářské povolenky. Také předložila návrh na dárkové 
poukázky, které zástupci městyse nebo kulturního výboru předají jubilantům jako dar 
městyse Lukov po dovršení 50, 60, 70, 80 let a dále pak po dosažení jubilea každých pět let. 
Půjde o poukázky do Kauflandu, které budou předány místo dárkových košů. Částka byla 
navýšena z 300 na 500 korun. Dárkové poukázky se předávají od letošního 1. dubna.
Členové zastupitelstva: 
-schválili příspěvek ve výši 6 438 Kč na spolufinancování sociálních služeb městu Znojmu, 
které je současně obcí s rozšířenou působností. 
- seznámili se zprávou o stavu veřejného pořádku v Lukově za uplynulý rok a vzali ji na 
vědomí. V Lukově byly spáchány tři přestupky a jeden trestný čin, kdy šlo o řízení auta pod 
vlivem návykové látky. Jeden přestupek se týkal volně pobíhajícího psa po městyse a dva 
zbývající nedodržení dopravních předpisů. 
Starosta Lubomír Mála informoval o jednání se zástupci společnosti WW Dopravní stavby 
Nitkovice, která provede odvodnění silnice pod bývalou školou pomocí žlabů a vsakovacích 
jímek za nabídkovou cenu 93 tisíc korun bez DPH, a to do konce května letošního roku. Půjde 
o úpravu terénu o délce zhruba 45 metrů. Zastupitelé se vyjádřili souhlasně ke způsobu 
provedení prací i k ceně. Nabídka tak byla přijata.

KVĚTEN
Zastupitelé odsouhlasili:
- pronájem části obecního pozemku parcelní číslo 214/19 o výměře 12 metrů čtverečních k 
využití jako zahrádky před rodinným domem.
- objednávku na demontáž reproduktorů obecního rozhlasu a instalaci nových, včetně 
rozhlasové ústředny za cenu 74 318 korun. „Věřím, že s novým obecním rozhlasem 
odpadnou oprávněné stížnosti občanů na kvalitu hlášení, a že se na minimum sníží náklady 
na případné pozáruční opravy,“ vyjádřil starosta. 
- zprávu o hospodaření městyse Lukov za rok 2017 z kontroly auditorů Jihomoravského kraje. 
Dokument konstatuje, že hospodaření bylo bez závad, v souladu s rozpočtovými pravidly.  
- smlouvy o pronájmu hrobových míst na obecním hřbitově na deset let podle novely zákona 
o pohřebnictví. Za pronájem jednoho čtverečního metru na rok byla stanovena částka 5 Kč. 
Ostatní travnaté plochy a cesty na hřbitově udržuje na své náklady městys. 

ČERVEN 
Zastupitelé projednali a schválili:
- návrh závěrečného účtu a účetní závěrky za rok 2017. Návrh byl 15 dnů před tím uveřejněn 
na úřední desce (nástěnce na úřadu městyse) a na jeho webových stránkách. „Občané se 
k němu mohli vyjádřit, to ale nikdo neudělal. Stejně tak se žádný z místních nezúčastnil jeho 
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projednání na zasedání zastupitelstva,“ upozornil starosta Mála.   
- úhradu zbývající části bezúročné půjčky ve výši 565 tisíc korun Zájmovému sdružení obcí 
Vodovody a kanalizace Znojemsko. Půjčka ve výši jednoho milionu korun byla na stavbu 
splaškové kanalizace v městysi a již bylo uhrazeno 435 tisíc korun. Důvodem k předčasné 
splátce je fakt, že městys má na svém účtu dostatek financí  - 12,42 milionů korun. 
Jihomoravský kraj poskytl Lukovu dotaci ve výši 250 tisíc korun ze svého rozpočtu na 
úhradu části nákladů na nové veřejné osvětlení. Náklady na nové osvětlení vychází na 694 
310 korun, po odečtení dotace kraje městys zaplatí 444 310 korun včetně DPH. Částka je 
vyčleněna v rozpočtu na letošní rok. 

Náklady na třídění jsou vyšší
V Lukově vloni došlo ke zvýšení nákladů za likvidaci všech druhů odpadů, a to o 23 648 korun. 
Městys tak vloni doplatil celkem 63 922 korun. V přepočtu na jednoho obyvatele se jedná 
o 259 korun. „Doplatek je oproti předloňsku vyšší především díky nákladům vynaloženým 
za likvidaci bio odpadu a častější svoz papíru. Zavedením hnědých nádob došlo ke zvýšení 
nákladů o 16 791 korun. Také díky čtrnáctidennímu svozu velkých kontejnerů na papír 
jsme vynaložili o 6 883 více,“ vysvětlila místostarostka Hochová. Mírné navýšení je také u 
nebezpečného odpadu a zpětného odběru elektrozařízení, což jsou věci, které lidé vozí do 
sběrného dvora v areálu obecního úřadu. Ostatní druhy odpadů jsou v podobné výši jako 
v roce 2016. 

TABULKA TŘÍDĚNÍ, ODVOZU A LIKVIDACE ODPADU 
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UPOZORNĚNÍ
Úřad městyse Lukov žádá občany, kteří dosud nezaplatili poplatek za psa, aby 
tak neprodleně učinili a dluh obratem vyrovnali. Za psa se platí 100 korun ročně, 
za každého dalšího psa pak 150 korun. Poplatek za psy byl splatný 31. března 
2018! Stejně tak je nutné, aby dlužníci vyrovnali poplatek za vývoz a likvidaci 
komunálního odpadu z popelnic. Jde o částku 460 korun na osobu. Také je třeba, 
aby občané, kteří mají v pronájmu pozemky městyse, nájem co nejdříve uhradili. 
Obě částky byly splatné již 30. června 2018!

Za uhynulé kapry přišla náhrada
Městys jako každoročně, i letos na jaře zakoupil do obecního rybníka kapry. 
Přibližně 50 procent z nich ale uhynulo. Rybáři z Jaroslavic, odkud ryby pocházely, 
přivezli během června náhradu za uhynulé kusy. Situace v jiných obcích byla letos 
obdobná.

Prezidentské volby vyhrál i v Lukově Miloš Zeman 
Účast v druhém kole lednových prezidentských voleb, konaných ve dnech 26. a 
27. ledna 2018, byla v Lukově poměrně velmi vysoká – 69,86 procent. Do volební 
místnosti na úřadu městyse si našlo cestu 146 z celkového počtu 209 voličů. 
Vítězem voleb se v Lukově stal Miloš Zeman, který získal 88 hlasů, což je 
v přepočtu 60,27 procent. Jeho protikandidát Jiří Drahoš obdržel 58 hlasů, což je 
39,73 procent. Miloš Zeman vyhrál v městyse i první kolo, které se konalo 12. a 
13. ledna.  

Podzimní volby do zastupitelstva 
V Lukově se řadu let dodržuje tradice, která není obvyklá v mnoha obcích. 
Obyvatelé před komunálními volbami obdrží anketní lístek s tím, aby navrhli 
podle svého uvážení kandidáty do zastupitelstva Lukova. To bude i v příštím 
volebním období – v letech 2018 až 2022 sedmičlenné, jak to potvrdili a schválili 
zastupitelé na červnovém zasedání. 
Anketní lístky obdrželo celkem 210 voličů, odevzdalo je 80 z nich, což představuje 
38,1 procenta. „Připravujeme jednu společnou kandidátku – Sdružení nezávislých 
kandidátů,“ informoval starosta Mála. Doplnil, že anketa není pro úřad městyse 
závazná.

Hasiči přivezli z Bezkova stříbro 
Druhé místo na Okrskové soutěži v požárním sportu v Bezkově vybojovali lukovsští 
dobrovolní hasiči. Zúčastnili se také hasičských klání o pohár starosty v Prokopově 
a Grešlové Mýtě, kde byli vždy šestí, osmé místo obsadili v Běhařovicích. Dětské 
družstvo lukovských hasičů čekají soutěže v srpnu.  
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Z KULTURNÍHO A SPOLEČENSKÉHO ŽIVOTA 
O Masopustu hrál flašinet, tančil motýl 
a předvedla se maková panenka
Masopustní veselí zahájil druhou únorovou sobotu tradiční průvod masek po vsi, které 
bavily místní vtipnými postřehy i legračními průpovídkami. Jako každý rok, tak i letos se 
tohoto úkolu ujali dobrovolní hasiči, kteří měli nejen nápadité kostýmy, ale také originální 
„flašinet“ vlastní výroby, který jim vyhrával do kroku. 
Odpoledne byl pro děti ve Stodole u Čabalů dětský karneval, kterého se letos zúčastnilo 
na 50 malých i velkých návštěvníků. „Součástí programu bylo tradiční vystoupení Kejklíře 
Čabika, který také vedl taneční soutěže pro děti i jejich rodiče. Nechybělo občerstvení pro 
všechny ani hra o ceny, kterou každoročně chystají za finanční podpory městyse členky 
kulturního výboru,“ přiblížila místostarostka Vladimíra Hochová. 

Jarní setkání dříve narozených 
Kulturní program s hudbou, vystoupením dětí, pohoštěním i malým dárkem připravil 
městys první březnovou neděli pro lukovské seniory ve Stodole u Čabalů. Dárek v podobě 
jarní květinové ozdoby, předaly děti na závěr pásma básní s jarní tématikou. „Sourozenci 
Maxerovi, kteří jsou členy folklorního souboru Dyjavánek, zazpívali slovácké písně. Přátelské 
povídání zpříjemnil harmonikář Oto Paul. Následovala volná zábava, která trvala do 
pozdního odpoledne,“ popsala místostarostka Hochová. 

Čarodějnici letos nastrojily děti
Na hřišti za chráněnými byty vyrostla poslední dubnový den velká vatra, kterou 
postavili místní dobrovolní hasiči. Čarodějnici oblekly děti, které se vpodvečer vydaly na 
dobrodružnou stezku s plněním úkolů. Střílely ze vzduchovky, skákaly přes švihadlo, házely 
kroužky i granátem a odpovídaly na otázky čarodějnického kvízu. Za to dostaly odměny. 
Vojta Čabala pak jako ohňostrůjce zapálil vatru a předvedl ohňovou show. Kdo chtěl, mohl 
si zdarma opéci špekáčky, které zakoupil městys Lukov. 

Na rybářských závodech „brali“ nejvíc okouni
Rybářskými závody poslední květnovou neděli začala sezona na lukovském rybníku. Celkem 
8 dětských a 10 dospělých rybářů se snažilo ulovit co největší rybu a získat hodnotné ceny 
v podobě rybářských potřeb. Soutěžilo se na dvě kola s výměnou lovných míst. Letos bylo 
uloveno devět ryb, z toho dva kapři, jeden cejn a šest okounů. Podle tradice malí a velcí rybáři 
v tento den, vrátili všechny ryby vodě. Třetí místo v kategorii dětí patřilo Katce Maxerové 
s počtem 9 bodů, druhý byl František Hoch se 47 body a první Jakub Hoch s 50 body. Z 
dospělých třetí místo připadlo Pavlu Foukalovi s 19 body, druhé Tomáši Hrubému s 24 
body a první Štefanovi Kováčovi z Podmolí s 27 body. Vítězům předala ceny místostarostka 
Vladimíra Hochová:
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Dětský den: Hadi, mažoretky, hořící auto i bludiště
Bohatý program na oslavu svátku dětí nazvaného Lukovský den, na hřišti společně 
s dobrovolníky a místními hasiči připravili členky kulturního výboru městyse. „Zahájení patřilo 
znojemským mažoretkám pod vedením Ivany Herzigové. Ukázku juda předvedl znojemský 
oddíl malých judistů Gladorkgym vedený Rudolfem Křížem. Novinkou byla návštěva 
koordinátora BESIP pro Jihomoravský kraj Ing. Pavla Čížka, který pro děti připravil dopravní 
testy s odměnou. Dospělým dal na vyzkoušení speciální sadu brýlí simulujících stav vidění 
při velké únavě, po konzumaci většího množství alkoholu, drog, a to i v kombinaci s léky. Děti 
na stanovištích střílely ze vzduchovky, skákaly v pytli, chytaly rybky, přenášely míčky, házely 
granátem, skákaly přes švihadlo. Hledaly pohádkové bytosti v bludišti, které pak sestavily 
do dvojic tak, aby se mohly vrátit do pohádky. I letos si malí a velcí vyzkoušeli resuscitaci za 
dohledu řidiče-zdravotníka záchranné služby Luďka Fialy. Poznali, jak funguje automatický 
defibrilátor, aplikovali injekci a prohlédli si vnitřní část sanitního vozu. Paní Puklová se svou 
kolegyní malovaly dětem krásné vzory a ornamenty na obličej i na předloktí. Opět nás 
navštívili manželé Svobodovi s exotickými zvířátky, která si mohl každý nejen prohlédnout, 
ale také vzít do rukou, pohladit či nosit. Děti si užily vodní balónkovou bitvu, také tvořily 
obrázky pomocí barevného písku. Družstvo mladých lukovských hasičů předvedlo požární 
útok. Profesionální hasiči ze Znojma zase ukázali vyproštění řidiče z havarovaného vozu. 
Potom auto zapálili a všichni v bezprostřední blízkosti viděli jeho uhašení. Zájemci si také 
vyzkoušeli hašení z profi hadice,“ vyjmenovala program místostarostka Hochová. Také letos 
připravili občerstvení dobrovolní hasiči. Lukovský den bravurně uváděl Vojta Čabala.
„Děkuji účastníkům a vystupujícím na oslavě dětského dne v Lukově i všem, kteří se podíleli 
na jeho organizaci a zdárném průběhu - členům a členkám místního sdružení dobrovolných 
hasičů i kulturního výboru, manželům Monice a Davidu Moučkovým, Karlu Hochovi, Vojtovi 
Čabalovi, manželům Svatavě a Jiřímu Kotlánovým a Jaroslavu Klikovi. Poděkování patří i 
Oldřichu Malenovi za vůz, který věnoval na ukázku zásahu profesionálních hasičů a také 
Agropodniku Mašovice, který oslavu dne dětí každoročně sponzoruje a je pro nás velikou 
podporou při financování této akce,“ vyjádřila místostarostka Hochová. 

Ohlédnutí za osmi roky práce pro městys
Vážení spoluobčané, 
vzhledem k blížícím se volbám do obecního zastupitelstva, které se konají 5. a 6. října, vám 
předkládáme přehled nejdůležitějších aktivit, které se nám, zastupitelům podařilo realizovat 
pro městys za dvě volební období, tedy od roku 2010 dosud. Výsledky naší práce posuďte 
sami:
-Po více než dvaceti letech byla v Lukově vybudována splašková kanalizace, na kterou se 
napojila většina domácností. 
-Byly vybudovány inženýrské sítě na osmi parcelách obecních pozemků určených pro 
výstavbu rodinných domků. Všechny byly prodány a probíhá na nich výstavba. Městys tím 
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získal finanční prostředky.
-Bylo vybudováno vůbec první dětské hřiště v obci v hodnotě 400 tisíc korun.
-Nevyhovující a nedůstojná budova bývalého úřadu byla městysem prodána za cenu 
znaleckého posudku. Sídlo bylo přemístěno do nového objektu, který byl zakoupen
od ministerstva vnitra. Jeho prostory byly upraveny pro činnost úřadu městyse a slouží 
k důstojnému jednání a vyřizování žádostí a potřeb občanů. V zasedací místnosti jednají 
zastupitelé a členové sboru dobrovolných hasičů, probíhají zde besedy s občany, soutěže a 
tvořivé dílny pro děti i vítání občánků V budově je také šatna pro uložení výstroje zásahové 
jednotky dobrovolných hasičů i místnost pro uložení spisového materiálu městyse.
-Po mnoha letech se v Lukově podařilo obnovit celkovou činnost jednotky Sboru 
dobrovolných hasičů a plně ji vybavit výstrojí a výzbrojí a v areálu úřadu městyse vybudovat 
odpovídající hasičskou zbrojnici. Pro hasiče jsme pořídili osobní automobil, který obci 
daroval Jihomoravský kraj. Vedle dobrovolných hasičů mužů bylo ustaveno družstvo žen a 
družstvo dětí. 
-Byla opravena a zateplena fasáda kulturního domu, včetně výměny prohnilých oken a jejich 
nahrazením za plastová. Opravy vyšly na více než půl milionu korun. Část kulturního domu 
po zrušení kuchyně, kterou zde mělo v pronájmu Agrodružstvo Mašovice, byla pronajata za 
částku 27 tisíc korun ročně. 
-Důsledné třídění komunálního odpadu domácnostmi umožnilo snížit poplatek za odvoz 
popelnic z původních 530 na současných 460 korun ročně. Odstraněny byly i „černé 
skládky“ za Lukovem.
-Bylo zakoupeno několik nových strojů a zařízení k údržbě veřejných prostranství v letním 
i zimním období například wari, štěpkovač, zahradní traktor s žací lištou, valníkem a 
příslušenstvím (radlice a zametací kartáč).
-Došlo na rekonstrukci hřbitovní budovy (márnice) a hřbitovních obvodových zdí.
-Průběžně byly prováděny opravy obecních komunikací. Za tři roky bylo na jejich renovaci 
vynaloženo více než 400 tisíc korun.
-Místní rozhlas má nové reproduktory i novou rozhlasovou ústřednu v hodnotě 74 tisíc 
korun. 
-Do konce letošního září budou v Lukově vyměněny lampy veřejného osvětlení v městysi za 
více než 600 tisíc korun. Z této částky městys zaplatí 444 tisíc korun. 
- Bylo provedeno odvodnění podél komunikace pod bývalou školou v hodnotě 93 tisíc 
korun. 
-Díky kulturnímu výboru městyse a dobrovolným hasičům se daří pořádat nové kulturní a 
společenské akce pro děti i dospělé jako je například setkání dříve narozených či slavnostní 
rozsvícení vánočního stromu s kulturním programem. Bohatší je i tradiční oslava dne dětí, 
hasiči se účastní mnoha soutěží v požárním sportu.
-Lukov má nové webové stránky obce, které odpovídají předpisům a vyhláškám. 
-Do souladu s právními předpisy byly vypracovány obecně závazné vyhlášky upravující nejen 
povinnosti městyse, ale i občanů.
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-Stálá pozornost je věnována údržbě, opravě a potřebám provozu v domě s chráněnými 
byty. 
Závěrem mi dovolte jako odstupujícímu starostovi popřát nově zvoleným zastupitelům 
mnoho úspěchů v jejich náročné práci pro občany a náš městys.

JUDr. Lubomír Mála, starosta Lukova

Tříkrálová sbírka vynesla 7 152 korun
V Lukově začátkem ledna dům od domu chodili Tři králové, kteří prosili o finanční dar pro 
potřebné spoluobčany. Obyvatelé Lukova byli letos ještě štědřejší než vloni. Do kasičky vložili 
7 152 korun, což je o 121 více než v minulém roce. Znojemská charita všem dárcům děkuje. 
Tříkrálová sbírka pomáhá hendikepovaným, nemocným, umírajícím a sociálně slabým a 
přispívá i na ošetřovatelskou péči pro seniory našeho regionu. 

Rozloučili jsme se
Anna Pavlíčková – nedožitých 86 let
Věra Tomanová, rodačka z Lukova – 60 let 

SPORT 
Ve Znojmě kralovali Lukováci 
Překvapením pro mnohé diváky na květnovém 
závodu Znojemského běžeckého poháru, který 
byl součástí Dnů partnerských měst, byli tři 
elitní běžci z Lukova. Vojta Čabala (na snímku) 
sedmi kilometrovou trasu, která vedla starými 
znojemskými uličkami, náměstími i částí 
Gránického údolí, uběhl za 25 minut a 10 vteřin. 
Byl první a získal Pohár starosty Znojma, který 
mu osobně předal starosta Jan Grois. Druhý 
lukovský sportovec Josef Hrubý byl s časem 27 
minut a 8 vteřin třetí. Čtvrtou příčku s časem 
29 minut 50 vteřin obsadil další Lukovák Ondřej 
Šrámek. 
Čabala soutěží za Rabbits Znojmo, Hrubý za TJ 
Znojmo a Šrámek reprezentoval Lukov. Úspěšné 
běžecké trojici blahopřejeme! 
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Masopust 

Dětský karneval 



FOTOGALERIE

11

Jarní setkání seniorů 
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Pálení čarodějnic  
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Lukovský den 
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Tiráž: Lukovský zpravodaj vydává jako občasník úřad Lukov. Pro obyvatele městyse 
je zdarma. Editor a fotografie Jitka Mitysková (kromě titulu a sportu). Náklad 130 ks 
Šíření a přetisk je možný jen se souhlasem vydavatele. Počet stran 16. Formát A5. 

Další fotografie z těchto akcí najdete na webu Lukova.

Rybářské závody


